

Title (en)

Mobile cutting machine with a conveyor.

Title (de)

Verfahrbare Schrämmaschine mit einem Fördermittel.

Title (fr)

Haveuse déplaçable avec un convoyeur.

Publication

EP 0192632 A2 19860827 (DE)

Application

EP 86890014 A 19860130

Priority

AT 38885 A 19850211

Abstract (en)

The cutting machine has a chain conveyor for the removal of the cut material. The conveyor trough (1, 3) is vertically adjustable, and the rear part (3) of the conveyor trough is laterally pivotable relative to the front part (1) of the same. The drive motor (25) is arranged in the area of the rear end (21) of the cutting machine, and the drive chain drum (23) interacting with the chain strand (22) lying underneath is therefore arranged between the discharge end and the loading ramp. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Schrämmaschine weist einen Kettenförderer für den Abtransport des geschrämmten Materials auf. Die Förderrinne (1, 3) ist höhenverstellbar und der hintere Teil (3) der Förderrinne ist gegenüber dem vorderen Teil (1) derselben seitlich verschwenkbar. Der Antriebsmotor (25) ist im Bereich des hinteren Endes (21) der Schrämmaschine angeordnet und der mit dem unten liegenden Kettentrum (22) zusammenwirkende Antriebskettenstern (23) ist somit zwischen dem Abwurfende und der Laderampe angeordnet.

IPC 1-7

E21D 9/12

IPC 8 full level

E21D 9/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

E21D 9/12 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0192632 A2 19860827; EP 0192632 A3 19870506; AT 381984 B 19861229; AT A38885 A 19860515; AU 5329286 A 19860814;
ZA 86597 B 19860924

DOCDB simple family (application)

EP 86890014 A 19860130; AT 38885 A 19850211; AU 5329286 A 19860205; ZA 86597 A 19860127